



ໂຮງຮຽນວັນອາທິດ

ວັນອາທິດ ທີ່26 ກໍຣະກິດ 2020 (7-26-2020)

ພວກເຮົາໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມເປັນນຶ່ງດຽວກັນ.

ເມື່ອໃດທ່ານມີຄວາມຮູ້ສຶກດີທີ່ສຸດທີ່ຢູ່ເຮືອນກັບທຸກຄົນ?

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ: ເມື່ອພວກເຮົາມາຫາພຣະຄຣິດ, ພວກເຮົາກໍເປັນສ່ວນນຶ່ງຂອງຮ່າງກາຍພຣະຄຣິດ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ສອງສາມປີກ່ອນ, ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ໄປຢ້ຽມຢາມ Muir Woods National ທີ່ເປັນສວນອຸດທະຍານ-ເປັນທີ່ຮູ້ຈັກສຳລັບຕົ້ນໄມ້ແດງທີ່ສວຍງາມໃນຣັດຄາລິຟໍເນັຽ. ເປັນຕົ້ນໄມ້ທີ່ມີຄວາມໜາແໜ້ນກວ່າຕົ້ນໄມ້ຊະນິດອື່ນ, ຕົ້ນໄມ້ແດງສາມາດເຕີບໃຫ່ງໄດ້ສູງກວ່າ 350 ຟຸດແລະສາມາດມີຄວາມກ້ວາງເທົ່າກັບເສັ້ນຜ່ານສູນກາງ 24 ຟຸດ.

ເຖິງຢ່າງໃດກໍຕາມ, ຕົ້ນໄມ້ໃຫ່ງດັ່ງຕົ້ນໄມ້ເຫຼົ່ານີ້, ຕົ້ນໄມ້ແດງເປັນລະບົບຮາກຕົ້ນ. ແຕ່ຮາກມັນເອົາຊະນະຄວາມເລິກໂດຍການຂະຫຍາຍຮາກອອກຈາກລຳຕົ້ນກ້ວາງປະມານ 100 ຟຸດ. ຮາກຂອງຕົ້ນໄມ້ແຕ່ລະຕົ້ນປະສານເຂົ້າກັນກັບຮາກຂອງຕົ້ນໄມ້ແດງກັບຕົ້ນໄມ້ອື່ນໆ. ໂດຍການປະສົມປະສານຮ່ວມເຂົ້າກັນ, ລະບົບຮາກຂອງຕົ້ນໄມ້ແຕ່ລະຕົ້ນສ້າງຄວາມເຂັ້ມແຂງຕົ້ນໄມ້ແຕ່ລະຕົ້ນຈົນເປັນປ່າ.

ຄວາມຈິງທີ່ແບບງ່າຍແມ່ນຕົ້ນໄມ້ສີແດງບໍ່ໄດ້ຖືກສ້າງຂຶ້ນເພື່ອໃຫ້ຢູ່ໂດດດ່ຽວ-ແລະພວກເຮົາກໍໄດ້ຢູ່ໂດດດ່ຽວ. ເຊັ່ນດຽວກັບຕົ້ນໄມ້ແດງທີ່ຕ້ອງການປ່າໄມ້ຂອງຕົ້ນໄມ້ສີແດງອື່ນໆເພື່ອຈະຍືນຢູ່, ສະນັ້ນຄົນຄຣິສຕຽນຍັງຕ້ອງການຄອບຄົວຈະເລີນເຕີບໂຕທາງຝ່າຍວິນຍານ. ຄຣິສຕະຈັກ-ເປັນພຣະກາຍຂອງພຣະຄຣິດ-ນັ້ນແມ່ນຄອບຄົວ. ການເປັນສ່ວນນຶ່ງຂອງພຣະຄຣິດຈັກບໍ່ແມ່ນທາງເລືອກ. ຜ່ານທາງພຣະເຢຊູ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ອອກແບບໃຫ້ພວກເຮົາດຳເນີນຊີວິດແລະຮັບໃຊ້ຮ່ວມກັນເໝືອນເປັນພຣະກາຍຂອງພຣະຄຣິດ.

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າຢ່າງໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3.)

ສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ເອເຟໂຊ 1:20-23.

20. ຊຶ່ງພຣະອົງໄດ້ຊົງກະທຳໃນອົງພຣະຄຣິດ ເມື່ອຊົງບັນດານໃຫ້ພຣະອົງຄົນພຣະຊົນ ແລະຊົງໃຫ້ປະທັບເບື້ອງຂວາພຣະທັດຂອງພຣະເຈົ້າໃນສວັນສະຖານ. 21. ສູງກວ່າບັນດາຜູ້ປົກຄອງ ຜູ້ມີອຳນາດ ຜູ້ມີຣິດເດດ ຜູ້ມີອານຸພາບ ແລະເໜືອກວ່ານາມຊື່ທັງປວງທີ່ເຂົາເອີ້ຍຂຶ້ນ ບໍ່ໃຊ້ໃນສມັຍນີ້ເທົ່ານັ້ນ ແຕ່ວ່າໃນສມັຍທີ່ຈະມາເຖິງດ້ວຍ. 22. ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງປາບສິ່ງສາຣະພັດທັງປວງລົງໃຕ້ພຣະບາດຂອງພຣະຄຣິດ ແລະໄດ້ຊົງຕັ້ງພຣະອົງໄວ້ໃຫ້ເປັນພຣະປະມຸກເໜືອສິ່ງສາຣະພັດແກ່ຄຣິສຕະຈັກ. 23. ຊຶ່ງເປັນພຣະກາຍຂອງພຣະອົງ ຄືຊຶ່ງເຕັມບໍຣິບູນດ້ວຍພຣະອົງ ຜູ້ຊົງເຕັມໃນທຸກທົນທຸກແຫ່ງທົ່ວສັບສົ່ງ.

ບັນດານັກຂຽນພຣະຄຳພີພາກພັນທະສັນຍາໃໝ່ໄດ້ໃຊ້ການປຽບທຽບຫຼາຍໆຢ່າງເພື່ອອະທິບາຍກ່ຽວກັບຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະເຈົ້າ, ເຊັ່ນ: ຝູງແກະ, ພຣະວິຫານ, ຄົວເຮືອນ, ການຢູ່ຮ່ວມກັນ, ແລະອື່ນໆ. ແຕ່ການປຽບທຽບກັນຫຼາຍທີ່ສຸດແມ່ນ "ຮ່າງກາຍ." ຜ່ານທາງຮູບພາບນີ້, ພວກເຮົາໄດ້ຮຽນຮູ້ວ່າຜູ້ຕິດຕາມພຣະຄຣິດແຕ່ລະຄົນແມ່ນເປັນສະມາຊິກ (ຫຼືພາກສ່ວນ) ຂອງຮ່າງກາຍທີ່ທຳໜ້າທີ່ຕ່າງໆໂດຍການຊົງນຳໂດຍພຣະເຢຊູຄຣິດເປັນສີສະ. ຮ່າງກາຍສາມາດມີຫຼາຍສ່ວນ: ມື, ຕີນ, ນິ້ວມື, ນິ້ວຕີນ, ທູ, ຕາ, ຂົນແລະແມ່ນກະທັ້ງໝາກໄຂ່ຫຼັງ. ແຕ່ຮ່າງກາຍມີຫົວໜຶ່ງຫົວດຽວ, ມັນມີຄວາມໝາຍວ່າພຣະເຢຊູເປັນສີສະ.

ໃນຖານະເປັນສີສະ, ພຣະເຢຊູມີສິດອຳນາດສູງສຸດຢູ່ເໜືອຄຣິສຕະຈັກ. ສິດອຳນາດຂອງພຣະອົງບໍ່ແມ່ນການຜະເດັດການ, ການກົດຂີ່ຂົມເຫັງ, ອວດອ້າງ, ຫຼືດູກູກ-ແຕ່ມັນເປັນເລື່ອງທີ່ແນ່ນອນ, ທີ່ບາງຄົນອາດຈະຖາມວ່າ, “ເປັນຫຍັງພຣະເຢຊູຈຶ່ງໄດ້ຮັບສິດອຳນາດສູງສຸດເໜືອຄຣິສຕະຈັກ (ແລະທຸກຢ່າງສຳລັບເລື່ອງນັ້ນ)? ພຣະເຢຊູໄດ້ຮັບສິດອຳນາດຂອງພຣະອົງໃນການສະແດງອຳນາດຂອງພຣະເຈົ້າ. ຖ້າເວົ້າອີກຢ່າງນຶ່ງ, ສິດອຳນາດຂອງພຣະເຢຊູແມ່ນກ່ຽວກັບຜູ້ທີ່ພຣະອົງເອີ້ນໃຫ້ເປັນບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ. ການສະແດງອຳນາດຂອງພຣະອົງແມ່ນຜ່ານທາງພຣະບຸດຂອງພຣະອົງ, ພຣະເຢຊູ:

- ພຣະເຈົ້າໄດ້ດຶງບັນດານພຣະເຢຊູໃຫ້ເປັນຄົນມາຈາກຕາຍ.
- ພຣະເຈົ້າຊົງໃຫ້ພຣະເຢຊູປະທັບນັ່ງຢູ່ເບື້ອງຂວາພຣະຫັດຂອງພຣະອົງມີສິດອຳນາດເໜືອຜູ້ປົກຄອງຄົນອື່ນໆ.
- ພຣະເຈົ້າມອບທຸກສິ່ງໃຫ້ຢູ່ພາຍໃຕ້ສິດອຳນາດຂອງພຣະເຢຊູ.
- ພຣະເຈົ້າໄດ້ມອບການປົກຄອງຊົ່ວມືຮັດດອນແກ່ພຣະເຢຊູ-ບໍ່ພຽງແຕ່ໃນຍຸກນີ້ເທົ່ານັ້ນ, ແຕ່ໃນຍຸກທີ່ຈະມາດ້ວຍ.
- ພຣະເຈົ້າຊົງແຕ່ງຕັ້ງພຣະເຢຊູໃຫ້ເປັນປະມຸກເໜືອທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງສຳລັບຄຣິສຕະຈັກ.
- ພຣະເຈົ້າໄດ້ແຕ່ງຕັ້ງພຣະເຢຊູໃຫ້ເຮັດທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງໃນທຸກວິທີທາງ; ເວົ້າອີກຢ່າງ, ທຸກຢ່າງທີ່ເຫັນວ່າມັນມີຈຸດປະສົງໃນພຣະເຢຊູ.

ຜ່ານທາງອຳນາດຂອງພຣະເຢຊູ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງກ່າວວ່າພຣະເຢຊູເປັນຜູ້ປົກຄອງທຸກສິ່ງ-ລວມທັງບົດບາດຂອງພຣະອົງໃນຖານະທີ່ເປັນສີສະຂອງຄຣິສຕະຈັກ. ນີ້ໝາຍຄວາມວ່າບໍ່ມີຜູ້ນຳມະນຸດຄົນໃດເປັນຜູ້ມີອຳນາດສູງສຸດໃນຄຣິສຕະຈັກທ້ອງຖິ່ນຂອງທ່ານ. ເຖິງແມ່ນວ່າພຣະເຈົ້າໄດ້ແຕ່ງຕັ້ງຕຳແໜ່ງໜ້າທີ່ໃຫ້ມີຢູ່ໃນຄຣິສຕະຈັກທ້ອງຖິ່ນ, ແຕ່ບໍ່ມີສິດຍາພິບານຫຼືຄະນະກຳມການໃດເປັນສີສະ. ມີພຽງແຕ່ພຣະເຢຊູເທົ່ານັ້ນທີ່ນັ່ງຢູ່ເບື້ອງຂວາພຣະຫັດຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ມີສິດອຳນາດສູງສຸດເປັນປະມຸກຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະອົງ. ຜູ້ນຳທັງໝົດຂອງມະນຸດແມ່ນເບິ່ງໄປທີ່ພຣະເຢຊູ, ເຮັດຕາມຕົວຢ່າງຂອງພຣະອົງ, ສອນຖ້ອຍຄຳຂອງພຣະອົງ, ແລະຍອມຢູ່ໃຕ້ການນຳພາຂອງພຣະອົງ.

ພຣະຄຳທຸກຕອນສັ່ງສອນພວກເຮົາໃຫ້ຮູ້ວ່າຜູ້ທີ່ເຊື່ອບໍ່ສາມາດປຽບທຽບຊີວິດເພື່ອວ່າພຣະເຢຊູຊົງເປັນສີສະບໍ່ແມ່ນຜູ້ອື່ນ. ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດອະນຸຍາດໃຫ້ພຣະເຢຊູເປັນອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າພຽງແຕ່ “ວັນອາທິດ” ທີ່ຢູ່ຄຽງຂ້າງພວກເຮົາແຕ່ຍັງຢູ່ຄຽງຂ້າງພວກເຮົາ “ທຸກໆວັນ” ບໍ່ມີບ່ອນໃດເລີຍທີ່ພຣະອົງບໍ່ເປັນອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ບໍ່ວ່າພວກເຮົາເຊື່ອຟັງພຣະເຢຊູພຽງຜູ້ດຽວໃນບ່ອນເຮັດວຽກຂອງພວກເຮົາຫຼືຮັບໃຊ້ພຣະເຢຊູຮ່ວມກັນຜ່ານທາງຄຣິສຕະຈັກຂອງພວກເຮົາ, ພວກເຮົາຕ້ອງການຄວາມຍິນຍົງດ້ານຊີວິດທີ່ພຣະອົງມອບໃຫ້.

2. ເອເຟໂຊ 2:8-10

8. ດ້ວຍວ່າຊຶ່ງທ່ານທັງຫຼາຍໄດ້ຖືກຊົງໂຜດໃຫ້ພົ້ນນັ້ນ ກໍຍ້ອນພຣະຄຸນດ້ວຍທາງຄວາມເຊື່ອ ສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ບໍ່ໃຊ້ພວກທ່ານເຮັດເອົາເອງ ແຕ່ພຣະເຈົ້າຊົງປະທານໃຫ້. 9. ຄວາມພົ້ນນັ້ນບໍ່ໃຊ້ມີມາຍ້ອນການປະຕິບັດ ເພື່ອບໍ່ໃຫ້ຄົນນຶ່ງຄົນໃດອວດໄດ້. 10. ເພາະວ່າເຮົາທັງຫຼາຍເປັນສີພຣະຫັດຂອງພຣະອົງ ທີ່ຊົງສ້າງຂຶ້ນໃນພຣະເຢຊູຄຣິດ ເພື່ອໃຫ້ປະກອບການດີ ຊຶ່ງພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງຈັດຕັ້ງມາລ່ວງໜ້າໄວ້ກ່ອນ ເພື່ອໃຫ້ເຮົາທັງຫຼາຍປະຕິບັດຕາມ.

ໃນສະໄມສອນແລະອົງການຈັດຕັ້ງສ່ວນໃຫ່ງ, ທ່ານລົງທະບຽນສະມັກເພື່ອເຂົ້າເປັນສະມາຊິກ. ທ່ານຈ່າຍຄ່າຕ່າງໆ. ທ່ານເຂົ້າຮ່ວມປະຊຸມ. ຈາກນັ້ນ, ທ່ານກໍຈະພະຍາຍາມທຳຕາມເວລາຂອງສະໄມສອນ. ແຕ່ໜ້າເສັຽດາຍ, ພວກເຮົາມັກຈະຖືກລໍລ່ວງໃຫ້ເຂົ້າຫາຄຣິສຕະຈັກທີ່ມີແນວຄິດທີ່ຄ້າຍຄືກັບເລື່ອງນີ້. ພຣະຄັມພິສອນພວກເຮົາເຖິງວິທີທີ່ແຕກຕ່າງກັນສຳລັບການເປັນສະມາຊິກໃນພຣະກາຍຂອງພຣະອົງ. ການເຂົ້າເປັນສະມາຊິກໃນອົງພຣະຄຣິດບໍ່ແມ່ນກ່ຽວກັບສິ່ງທີ່ພວກເຮົາເຮັດເພື່ອທີ່ຈະໄດ້ເຂົ້າ. ແທນທີ່ຈະເປັນຢ່າງນັ້ນ, ມັນແມ່ນກ່ຽວກັບສິ່ງທີ່ພຣະເຢຊູໄດ້ຊົງກະທຳເພື່ອນຳພວກເຮົາເຂົ້າມາ, ເອເຟໂຊ 2:8-9.

- **ພວກເຮົາໄດ້ຮັບຄວາມພົ້ນ.** ຄວາມຕ້ອງການທີ່ຈະໄດ້ຮັບຄວາມລອດພົ້ນໝາຍເຖິງການຕົກຢູ່ໃນອັນຕະລາຍ. ໂດຍປົກກະຕິແລ້ວພວກເຮົາຈະບໍ່ຮ້ອງຫາໜ່ວຍກູ້ພັຍຈາກງານລ້ຽງຫຼືການຫຼິ້ນເກມກາງຄືນ. ພວກເຮົາຮ້ອງໃຫ້ຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອເມື່ອຊີວິດຂອງພວກເຮົາຕົກຢູ່ໃນອັນຕະລາຍ.
- **ພວກເຮົາໄດ້ຮັບຄວາມລອດພົ້ນໂດຍພຣະຄຸນ!** ພຣະຄຸນອະທິບາຍເຖິງຄວາມໂປດປານຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ບໍ່ມີຄ່າຄວນຕໍ່ມະນຸດທີ່ມີບາບ. ບຸກຄົນທີ່ພວກເຮົາໄດ້ເຮັດຜິດຕໍ່ສູ້ເປັນຜູ້ເລີ່ມຕົ້ນຄວາມລອດພົ້ນທີ່ພວກເຮົາຕ້ອງການ.
- **ພວກເຮົາໄດ້ຮັບຄວາມລອດພົ້ນໂດຍພຣະຄຸນທາງຄວາມເຊື່ອ.** ບາງຄົນຄິດວ່າຄວາມເຊື່ອແມ່ນການຄາດເດົາແບບງ່າຍໆໃນຄວາມມືດ, ການກ້າວກະໂດດຂັ້ນທາງປັນຍາ, ຫຼືພຽງແຕ່ເຊື່ອໂດຍທີ່ບໍ່ເຫັນ. ນັ້ນບໍ່ແມ່ນວິທີທີ່ພຣະຄຳພີໄດ້ບັນລະຍາຍເຖິງຄວາມເຊື່ອ. ຄວາມເຊື່ອແມ່ນການຍອມຮັບຄວາມຈິງກ່ຽວກັບວ່າພຣະເຢຊູແມ່ນໃຜແລະສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ເຮັດເພື່ອໃຫ້ພວກເຮົາຄືນດີກັບພຣະເຈົ້າ.
- **ທຸກໆແງ່ມູມຂອງຄວາມລອດພົ້ນຂອງພວກເຮົາແມ່ນຂອງປະທານຂອງພຣະເຈົ້າສຳລັບພວກເຮົາ-ບໍ່ແມ່ນວຽກທີ່ພວກເຮົາເຮັດ.** ສອງຄັ້ງໃນຂໍ້ຄວາມນີ້, ທ່ານໂປໂລໄດ້ເຕືອນພວກເຮົາວ່າໃນວຽກງານຂອງພວກເຮົາສາມາດໄດ້ຮັບຄວາມລອດ. ກົງກັນຂ້າມ, ການດຳເນີນການທັງໝົດແມ່ນຂອງປະທານແຫ່ງພຣະຄຸນຂອງພຣະເຈົ້າ. ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ເຂົ້າມາໃນຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະຄຣິດໂດຍການຈ່າຍຄ່າທຳນຽມ, ບັນຊີລາຍຊື່, ຫຼືທຳງານດີ. ອຳນາດສູງສຸດຂອງພຣະເຈົ້າ, ຄວາມເມດຕາແລະຄວາມກະຣຸນາຂອງພຣະເຈົ້າຕໍ່ການປະພຶດຂອງພວກເຮົາຊ່ວຍໃຫ້ພວກເຮົາໄດ້ຮັບຄວາມລອດແລະເຂົ້າມາໃນຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະອົງ.

ເປັນຫຼັງພຣະເຈົ້າຈຶ່ງຊ່ວຍຄົນບາບຄືທ່ານແລະຂ້າພະເຈົ້າ? ພວກເຮົາອາດຄິດວ່າມັນທັມມະດາເພາະວ່າພຣະອົງຮັກພວກເຮົາ. ແນ່ນອນພຣະເຈົ້າຮັກເຮົາຫຼາຍທີ່ສຸດ ແຕ່ວ່າພຣະອົງຊ່ວຍເຮົາດ້ວຍເຫດຜົນທີ່ໃຫ້ກວ່າການສະແດງອອກຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ. “ເພາະວ່າເຮົາທັງຫຼາຍເປັນສິພຣະທັດຂອງພຣະອົງ ທີ່ຊົງສ້າງຂຶ້ນໃນພຣະເຢຊູຄຣິດເພື່ອໃຫ້ປະກອບການດີ” (ຂໍ້10). ທ່ານເຫັນຄວາມແຕກຕ່າງນັ້ນບໍ່? ພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ຊ່ວຍພວກເຮົາໃຫ້ລອດໂດຍການເຮັດດີຂອງພວກເຮົາ; ພຣະອົງຊົງຊ່ວຍພວກເຮົາໃຫ້ທຳການດີຂອງພຣະອົງ. ພຣະເຈົ້າຊົງຊ່ວຍພວກເຮົາເພື່ອຊົງສະແດງສິພຣະທັດຂອງພຣະອົງ. ໂດຍຜ່ານທາງຊີວິດທີ່ໄດ້ຮັບການໄຖ່ຂອງພວກເຮົາ, ພຣະອົງຊົງສຳແດງໃຫ້ໂລກເຫັນ, ພຣະລັກສະນະຂອງພຣະອົງ, ຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ, ແລະພຣະຣັສມີຂອງພຣະອົງ. ແລະຄຣິສຕະຈັກທ້ອງຖິ່ນເປັນສະຖານທີ່ທີ່ພຣະອົງສຳແດງໄດ້ດີທີ່ສຸດ.

3. ເອເຟໂຊ 2:19-22

19. ເຫດສັນນັ້ນ, ທ່ານທັງຫຼາຍຈຶ່ງບໍ່ເປັນຄົນຕ່າງດ້າວທ້າວຕ່າງແດນອີກຕໍ່ໄປ ແຕ່ວ່າເປັນພິລເມືອງອັນດຽວກັນກັບພວກໄພ່ພົນ ແລະເປັນຄົວເຮືອນຂອງພຣະເຈົ້າ. 20. ພວກທ່ານໄດ້ຖືກສ້າງຂຶ້ນເທິງຮາກຖານ ຊຶ່ງພວກອັດສາວິກ ແລະພວກຜູ້ປະກາດພຣະທັມໄດ້ວາງລົງແລ້ວ ອົງພຣະເຢຊູຄຣິດເອງຊົງເປັນຫີນເສົາເອກ. 21. ໃນພຣະອົງນັ້ນທຸກສ່ວນຂອງໂຄງຮ່າງກໍ່ຕິດຕໍ່ເຊື່ອມສນິດກັນໂດຍດີ ແລະຈະເຮັດເປັນພຣະວິຫານອັນສັກສິດໃນອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. 22. ໃນພຣະອົງນັ້ນທ່ານທັງຫຼາຍກຳລັງຖືກກໍ່ຂຶ້ນ ໃຫ້ເປັນທີ່ສະຖິດຂອງພຣະເຈົ້າໂດຍພຣະວິນຍານເໝືອນກັນ.

ພຣະເຈົ້າມີປະຊາກອນຢູ່ສເມີ. ໃນພຣະຄຳພີພາກພັນທະສັນຍາເດີມໄດ້ບັນທຶກວ່າພຣະເຈົ້າຊົງເອີ້ນເອົາຊົນຊາດອິສຣາເອັນໃຫ້ເປັນໄພ່ພົນຂອງພຣະອົງເອງ. ພວກເຂົາເປັນປະຊາກອນທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງເລືອກໃນບັນດາປະຊາຊາດ (ຄົນຕ່າງຊາດ). ພຣະເຈົ້າໄດ້ບັນຊາຊາວຍິວໃຫ້ເຊື່ອຟັງພຣະອົງ. ບອກເຖິງຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່, ເຊື່ອໃນຄຳສັນຍາຂອງພຣະອົງ-ຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ສຸດແມ່ນຄຳສັນຍາແຫ່ງຄວາມລອດສຳລັບທັງຊາວຍິວແລະຄົນຕ່າງຊາດ.

ພຣະເຈົ້າໄດ້ແຍກປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງອອກຈາກຊົນຕ່າງຊາດເພື່ອເປັນພະຍານຕໍ່ປະຊາຊາດ. ແຕ່ແທນທີ່ຈະເຊື່ອຟັງແລະເຊື່ອ. ຊາວອິສຣາເອນສືບຕໍ່ໃນການບໍ່ເຊື່ອຟັງແລະບໍ່ເຊື່ອ, ແລະແທນທີ່ຈະໃຫ້ການຖືກເລືອກເປັນພອນ

ໃຫ້ແກ່ປະເທດຊາດຕ່າງໆ, ຫຼາຍຄົນໄດ້ໃຊ້ມັນເປັນເຄື່ອງມືໃນການເຍາະເຍີ້ຍຕໍ່ປະເທດຕ່າງໆ.

ແຕ່ຍ້ອນຄວາມເຊື່ອໃນພຣະຄຣິດຂອງພວກເຂົາ, ພວກເຊື່ອທີ່ເປັນຄົນຕ່າງຊາດໄດ້ຖືກນຳມາໃກ້ແລະ "ບໍ່ເປັນຄົນຕ່າງດ້າວແລະຄົນແປກໜ້າ" ເຖິງແມ່ນວ່າຄົນຕ່າງດ້າວແລະແປກໜ້າກໍມີສິດທິຕາມກົດໝາຍບາງຢ່າງພວກເຂົາຂາດສິດທິຢ່າງເຕັມສ່ວນໃນການເປັນພົລເມືອງ. ທາງຝ່າຍວິນຍານ, ຊາວຍິວຮູ້ສຶກວ່າມີຄຳເໝືອກວ່າຂະນະທີ່ຄົນຕ່າງຊາດມີຄຳຕຳກວ່າ. ແຕ່ວ່າທ່ານໂປໂລໄດ້ທຳລາຍຄວາມຮູ້ສຶກເຫຼົ່ານີ້ໂດຍການຊີ້ໄປທີ່ການງານດຽວກັນຂອງຂ່າວປະເສີດ.

ຄວາມຫຼາກຫຼາຍທີ່ຍິ່ງໃຫ່ງມີຢູ່ໃນຄອບຄົວຂອງພຣະເຈົ້າ, ແຕ່ພວກເຮົາມີຄວາມເປັນເອກກະພາບກັນໃນການຢູ່ຮ່ວມກັນ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ສ້າງພວກເຮົາຮ່ວມກັນເພື່ອເປັນບ່ອນຊົງສະຖິດຂອງພຣະອົງ. ຜູ້ຕິດຕາມພຣະຄຣິດແຕ່ລະຄົນໃນໂບດຂອງທ່ານແມ່ນກ້ອນດິນຈີ່ໃນວິຫານຂອງພຣະເຈົ້າ. ພຣະອົງໄດ້ເອົາກ້ອນດິນຈີ່ແຕ່ລະກ້ອນນັ້ນມາປະສົມປະສານກັນໂດຍເຄື່ອງປະດັບຂອງພຣະເຈົ້າ.

ວັດທະນະທຳຂອງພວກເຮົາກຳລັງກາຍເປັນແບບສ່ວນບຸກຄົນເພີ່ມທະວີຂຶ້ນເລື້ອຍໆ. ມັນເປັນການຍາກທີ່ຈະບໍ່ປ່ອຍໃຫ້ຄວາມເປັນຈິງນັ້ນມີຜົນກະທົບຕໍ່ວິທີທີ່ເຮົາເບິ່ງຄຣິສຕະຈັກ. ແຕ່ຂໍ້ພຣະຄຳພິສເນີວິທີການທີ່ແຕກຕ່າງກັນຢ່າງເລິກເຊິ່ງ. ຄຣິສຕະຈັກບໍ່ແມ່ນພຽງແຕ່ກ່ຽວກັບຂ້າພະເຈົ້າຫຼືຄວາມຕ້ອງການຂອງຂ້າພະເຈົ້າເທົ່ານັ້ນ. ຄຣິສຕະຈັກເປັນຄົວເຮືອນຂອງພຣະເຈົ້າ-ຄອບຄົວຂອງພຣະອົງ, ມັນແມ່ນຮ່າງກາຍສຳລັບຜູ້ທີ່ພຣະຄຣິດໄດ້ສິ້ນພຣະຊົນ. ແລະໃນເວລາທີ່ພວກເຮົາມາຫາພຣະຄຣິດ, ພວກເຮົາກໍກາຍເປັນສ່ວນນຶ່ງຂອງຮ່າງກາຍພຣະຄຣິດ.

ການນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ.

ທ່ານຈະໂອບກອດເອົາບົດບາດຂອງທ່ານໃນຖານະເປັນສະມາຊິກຂອງຄຣິສຕະຈັກພຣະຄຣິດແນວໃດ? ເລືອກຂໍ້ນຶ່ງຂອງການນຳໃຊ້ໃນຊີວິດຕໍ່ລົງໄປນີ້:

- ❖ **ສາລະພາບ.** ເພື່ອຮັບເອົາການກະທຳທີ່ຖືກຕ້ອງຂອງພາກສ່ວນຂອງທ່ານໃນຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະຄຣິດ, ສາລະພາບແນວຄິດທີ່ຜິດພາດຫຼືທັດສະນະຄະຕິທີ່ທ່ານຖື (ຫຼືເຄີຍຖືມາກ່ອນ) ກ່ຽວກັບບຸກຄົນໃນຄຣິສຕະຈັກທ້ອງຖິ່ນຂອງທ່ານ.
- ❖ **ຍອມຕາມ.** ອ່ານພຣະຄຳເອເຟໂຊ 1:20-23 ອີກໃໝ່ແລະຄິດຕຶກຕອງເຖິງອຳນາດແລະສິດອຳນາດຂອງພຣະເຊຊູຄຣິດ. ຍອມຈຳນົນຊີວິດຂອງທ່ານຕໍ່ສິດທິອຳນາດແລະການປົກຄອງຂອງພຣະອົງ.
- ❖ **ສັນຍາ.** ຖ້າທ່ານບໍ່ແມ່ນສະມາຊິກຄຣິສຕະຈັກທ້ອງຖິ່ນ, ໃຫ້ຕິດຕາມສະມາຊິກເພື່ອເລີ່ມຕົ້ນປະສົບປະການກັບຊີວິດທີ່ສວຍງາມໃນການ "ຢູ່ຮ່ວມກັນ" ໃນພຣະວິຫານຂອງພຣະເຈົ້າ. ນີ້ອາດໝາຍຄວາມວ່າຈະຜ່ານຊັ້ນຮຽນສະມາຊິກ ຫຼືເວົ້າລົມກັບສິດຍາພິບານ. ຖ້າທ່ານເປັນສະມາຊິກຢູ່ແລ້ວ, ສັນຍາກັບຕົວເອງອີກເທື່ອນຶ່ງຕໍ່ຄຳໝັ້ນສັນຍາແລະໜ້າທີ່ການຮັບໃຊ້ຂອງຄຣິສຕະຈັກຂອງທ່ານ.

ຄືກັນກັບຕົ້ນໄມ້ແດງທີ່ຄາລິຟໍເນັງເຕີບໂຕໃຫ່ງຂຶ້ນໂດຍການຢູ່ຮ່ວມກັນຂອງຮາກ, ສະນັ້ນຄຣິສຕຽນກໍເຕີບໂຕຂຶ້ນໂດຍການຢູ່ຮ່ວມກັນຂອງທາງຊີວິດຈິດວິນຍານຂອງພວກເຮົາ. ປະສົບການຂອງພວກເຮົາກ່ຽວກັບຄຣິສຕະຈັກໃນອະດີດສາມາດສົ່ງຜົນກະທົບຕໍ່ວິທີການເຮັດໃຫ້ຄຣິສຕະຈັກຂອງເຮົາບັນລຸເປົ້າໝາຍໃນທຸກວັນນີ້, ແຕ່ພຣະຄຸນຂອງພຣະເຈົ້າສາມາດຊ່ວຍພວກເຮົາໃຫ້ມີທັດສະນະທີ່ດີຕໍ່ບົດບາດຂອງພວກເຮົາໃນຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະຄຣິດ.

ອຸປຸຸມໂດຍລາວຊາວເທີນບັບຕິດສຳພັນ <http://lsbf.us> ແປໂດຍ VR.